



EURO-QUALITY SYSTEM France
5 Avenue Joseph Paxton
77164 Ferrières en Brie

ORGANISM OF CERTIFICATION FOR QUALITY MANAGEMENT SYSTEMS

ZERTIFIZIERUNG VON QUALITÄTSMANAGEMENT-SYSTEMEN

CERTIFICATE

ZERTIFIKAT

ISO 9001 : 2015

N° : 061013/111B

We declare that, in conformity with its certification file,
And having successfully passed our audit, the organization :

Wir bescheinigen hiermit, daß gemäß der Zertifikationsvorschriften und
der erfolgreichen Prüfung, die Gesellschaft :

CP BOURG s.a.

Rue des Technologies 22

B-1340 OTTIGNIES - BELGIQUE

BELGIUM

BELGIEN

Was certified as of

wurde am

06-03-2019

06-03-2019

In accordance with the ISO 9001 standard for the period of 3 years

gemäß der ISO 9001-Norm für die Dauer von 3 Jahren zertifiziert

- Design, development, manufacturing engineering, manufacturing, distribution, installation and service of :
 - equipment and systems to handle paper and other media before and/or after printing
 - equipment and systems for pneumatic transportation of documents, samples and/or valuables
 - accessories for one or the other of the afore mentioned activities
- Sub contracting of design, manufacturing engineering and/or manufacturing of assemblies and/or machines, including software, based on customer specifications or design.

- Konzeption, Entwicklung, Fertigungstechnik, Produktion, Vertrieb, Installation und Service von:
 - Papierweiterverarbeitungsmaschinen und -systemen für verschiedene Erzeugnisse vor/nach dem Druck
 - Maschinen und Systeme zum pneumatischen Transport von Dokumenten, Mustern und/oder Wertsachen
 - Zubehör zu den vorgenannten Systemen
- Zulieferbetrieb von Entwicklung, Fertigungstechnik und/oder Softwareentwicklung, Baugruppen und/oder Sonderlösungen gemäß Kunden- und Umgebungsanforderungen.

and has the right to use this certificate in the above mentioned files.

und hat das Recht dieses Zertifikat im Geltungsbereich zu verwenden

The Executive Committee
Henry CHARLIER

06-03-2019

Das Direktionskomitee
Christian STIEVENART